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Actiekrant 

3 juni 2023 – 09:30-13:30 

Iedereen hartelijk welkom! 
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Beste lezer, 

Bij deze bent u en jij hartelijk uitgenodigd mee te doen met de fair die dit jaar 

gehouden zal worden op D.V. zaterdag 3 juni 2023 bij de Immanuëlkerk van 

09.30 tot 13.30 uur. 

De opbrengst van deze verkoopdag is geheel bestemd voor noodhulp Oekraïne, 

via onze zustergemeenten in Polen. U leest verderop in deze flyer meer over dit 

doel en verdere achtergrond.  

Hartelijk dank aan de sponsoren voor hun bijdragen voor het goede doel en het 

mogelijk maken van deze fair! De sponsoren adverteren ook in deze actiekrant. 

In deze actiekrant informeren we u en jou graag over wat er te koop is op de 

fair, hoe vooraf te bestellen (groente & fruit, zie pag. 3) en geven we 

achtergrondinformatie bij het doel van de markt.  

Doet u ook mee voor het goede doel ? We hopen u en jou te ontmoeten 

aanstaande zaterdag! 

Heeft u vragen? Neem gerust contact op met: 

Lydia Verkade 0180-621323 (lydiaverkade@live.nl)  

********************************************************** 

 

 

mailto:lydiaverkade@live.nl
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Opnieuw een FAIR voor OEKRAÏNE! 
De oorlog daar duurt voort. Dagelijks raketaanvallen. Veel verwoestingen. Elke dag komen soldaten om. 
Vooral op het platteland leidt men aan tekorten. Op tv zien we meestal beelden uit Kyiv en andere grote 
steden. Die beelden geven soms de indruk dat het nog wel meevalt. Niets is minder waar. De laatste tijd 
zijn er juist weer meer aanvallen op burgerdoelen. Bijna elke nacht gaat het luchtalarm en begeven velen 
zich naar schuilkelders en metrostations. En dan al die mannen die vechten langs de honderden kilometers 
lange frontlijn. Hoeveel duizenden zijn al omgekomen? Hoeveel duizenden moeten daardoor een man, een 
vader missen? En dat alleen omdat de leiding van Rusland het in het hoofd heeft gekregen dat haar gebied, 
haar macht moet worden uitgebreid. 
Zoveel stress… Zoveel nood… Zoveel ellende… Zoveel onrecht… 
Laten we opnieuw allemaal meedoen om een indrukwekkend resultaat neer te zetten. 
 

Enkele beelden 
 

 

Wat doet het met je als je nacht na nacht halsoverkop je huis uit moet om met jong en oud samen in een 
metrostation te schuilen voor de raketten? Of wanneer je je als kind het veiligst voelt in de badkuip? 
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raketinslag in Kyiv 
 

 

Bachmoet 
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Hulp 
Misschien komt u niet naar de Fair voor Oekraïne, maar wilt u wel het goede doel steunen. Of misschien 
bent u bereid ook naast de fair iets bij te dragen. De problemen in Oekraïne zijn gigantisch U kunt uw gift 
overmaken naar bankrekening NL56 INGB 0003 6868 55, t.n.v. Diaconie Hervormde Gemeente B.A. te 
Barendrecht onder vermelding van ‘Oekraïne’. 
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Wie Oekraïners wil helpen door verkoopbare spullen en boeken in te leveren voor verkoop op de fair, kan die 

op vrijdagavond 2 juni tussen 18:30 en 20:30 uur afgeven bij de Immanuëlkerk.  

*********** 
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Groente en fruit mede mogelijk gemaakt door: 

 

 

 

Voor de puzzelaar 
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Achtergrondinformatie – bestemming opbrengst van de markt 
 
Mariusz en Ewa Socha uit Szczecin 
____________________________________________________ 

 

Mariusz Socha is predikant van een protestantse gemeente in de stad Szczecin in het noordwesten van 

Polen. Het is de gemeente waartoe Romek Szymanski behoorde, voordat hij in 2010 naar Nederland 

kwam. Ds. Socha heeft enkele keren onze gemeente bezocht. 

 

Al in 2014 werd hij geconfronteerd met vluchtelingen uit het oosten van Oekraïne, waar vanaf toen 

gevochten werd. Een gezin waarvan het huis verwoest was, voegde zich bij zijn gemeente.  

Aan het begin van de oorlog, vorig jaar februari, kwamen ook naar Szczecin veel vluchtelingen. Een flink 

aantal werd door de kerkelijke gemeente opgevangen. Op zondag hebben ze hun eigen kerkdienst. 

Een deel van de vluchtelingen is al teruggegaan. Anderen willen nog terug. Weer anderen willen voorgoed 

in Polen blijven en er zijn er die zijn doorgereisd naar bijvoorbeeld de VS en Canada. 

 

 
 

een truck die geladen wordt voor transport naar Oekraïne 

 

Mariusz Socha ging zich ook meteen inzetten voor hulptransporten naar Oekraïne. Samen met zijn vrouw 

Ewa riep hij een stichting in het leven, die door enkele Duitse voedselfabrieken werd uitgekozen voor 

samenwerking. Vanaf het begin van de oorlog tot nu komt er daardoor ongeveer elke week een 

vrachtwagen met melkproducten uit Duitsland. Mariusz en Ewa vullen die aan met andere hulpgoederen, 

zoals pasta, conserven, medicamenten, incontinentiematerialen. Ongeveer elke twee weken komt een 

vrachtwagen uit Oekraïne dit alles ophalen. Met ruim twintig ton per keer gaan die vrachtwagens terug 

naar Midden- en Oost-Oekraïne. 
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uitdeling in Oekraïne 

 

Mariusz en Ewa werken samen met een Oekraïense consul in Szczecin die ervoor zorgt dat de papieren 

voor de grens in orde komen, met de gemeente van Szczecin, die soms een transport betaalt en met de 

voedselbank van hun stad, waarvan ze opslagruimte mogen gebruiken. 

Ze werken ook samen met ons en met de Maranathakerk (Rotterdam-Zuid). Van tijd tot tijd gaat een bus 

met hulpgoederen naar Szczecin. Mariusz zorgt ervoor dat die hulpgoederen meegaan naar Oekraïne. Ook 

van Stichting Hulp Oost-Europa heeft Mariusz financiële steun ontvangen voor zijn werk. 

 

Voor de verspreiding van de hulp in Oekraïne werken Mariusz en Ewa samen met kerken in Oekraïense 

steden. Die zorgen ervoor dat de hulpgoederen terechtkomen in dorpen waar de nood het grootst is. Ze 

slagen er zelfs in de frontlinie te passeren en hulp te brengen in steden en dorpen die door de Russen 

bezet zijn. 

Naast hulpgoederen worden ook bijbels verspreid. De kerken evangeliseren en bidden met de mensen die 
hulp ontvangen. 

 

Kort geleden was er in Cherson een aanval op een ziekenhuis, een week nadat daar een tweede transport 

uit Szczecin was aangekomen. Een vleugel van het ziekenhuis is verwoest, maar in het overige deel gaat het 

werk door. In het ziekenhuis worden nu niet alleen zieken en gewonden opgevangen, maar ook kinderen 

van wie de ouders zijn omgekomen. 
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Achtergrondinformatie – bestemming opbrengst van de markt 
 

Marcin Korzeniowski uit Iława 
____________________________________________________ 

 

Op dankdag waren Marcin en Hania Korzeniowski bij ons in de kerk om te vertellen over hun werk voor 
Oekraïners. Hania was toen in verwachting. Inmiddels zijn ze de trotse ouders van Władisław, die 
anderhalve maand geleden geboren is. 
 

 
 
Marcin vertelt voor ons over de ondersteuning van Oekraïners: 
 
“De oorlog in Oekraïne begon in 2014 en sindsdien maak ik reizen voor humanitaire hulp. Al in 2015 reisde ik naar 
Severodonetsk en Lisichansk – dit waren steden in de regio Lugansk – vandaag onder Russische bezetting. De 
baptistenkerk waar we naartoe reisden, is inmiddels overgenomen door Russen, gelovigen werden verdreven en er 
werden onderkomens voor Russische troepen ingericht. 
Toen de oorlog in 2022 opnieuw begon, ging ik weer reizen voor humanitaire hulp en sindsdien maakte ik meer dan 
dertig reizen. We reisden overal heen waar hulp nodig was. Er waren redelijk veilige plekken, maar ook plekken waar 
de dood ons in de ogen keek. Toen we een keer in het centrum van de stad Krzywy Róg stonden, begonnen de 
beschietingen. De Russen vuurden zeven raketten af om de dam te raken en de hele stad onder water te zetten. 
Godzijdank troffen de raketten het doel niet perfect en slechts een deel van de dam werd verwoest en de stad liep 
niet onder water. Een andere keer waren we in Cherson, toen beschietingen begonnen. Het was niet mogelijkheid 
de stad te verlaten, omdat de raketten alle kanten op vlogen, niemand wist waar en wanneer een raket zou vallen. 
We reden van plaats naar plaats en deelden humanitaire hulp uit, daarna stopten we bij een baptistenkerk, lunchten 
en wachtten een tijdje tot de toestand weer wat bedaard was. Godzijdank waakte Jezus tot op de dag van vandaag 
over ons en beschermden zijn engelen ons.” 
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Wat is het moeilijkste? 
“Het hangt allemaal af van waar je woont, er zijn plaatsen in Oekraïne waar het leven redelijk normaal is, zoals Lviv – 
een grote stad in West-Oekraïne – en plaatsen waar oorlog is. In Lviv voel je als buitenstaander niet de tragedie die 
zich in een ander deel van Oekraïne afspeelt. De oorlog is nu in het oosten van Oekraïne en daar is het veel erger. In 
Oekraïne zijn de prijzen sterk gestegen in verhouding tot het salaris. Ouderen, van wie de pensioenen met zo'n 100-
150 euro erg laag zijn, bevinden zich in een moeilijke situatie. 
We proberen te brengen waar behoefte aan is. De een vraagt ons om eten, anderen om luiers, medicijnen en alle 
andere dingen die we dagelijks nodig hebben. Mensen hebben simpelweg niet genoeg geld om dingen te kopen. Het 
moeilijkste is de onzekerheid, niemand weet wat er gaat gebeuren. Iedereen zou willen dat de oorlog stopt, maar 
het einde is nog niet in zicht. In deze situatie weet je niet wat je moet doen of waar je heen moet. Jongeren kunnen 
vaak wel ergens terecht, maar voor ouderen is het veel moeilijker. 
 
De ontroerendste ervaring die ik me herinner, was tijdens een reis naar Wysokopile. Een oma kwam eten halen met 
haar kleindochter, die al drie weken in een kelder verborgen zat voor de Russische soldaten. Drie weken lang zagen 
ze geen licht en zaten ondergedoken. Bij het huis van de pastor gingen we naar dat dorp, op de binnenplaats schoten 
de Russen jonge mensen neer, en aan de andere kant was een massagraf van degenen die waren omgekomen. 
Toen we in een dorp in de buurt van Borodzianka voedsel aan het uitdelen waren, kwam een vrouw naar ons toe die 
liet zien waar de Russen haar zoon hadden vermoord. We horen elke keer weer veel verhalen.” 
 

 
 
Wat zijn je mooiste ervaringen? 

“Als je een glimlach op de gezichten van deze mensen ziet, wanneer je niet alleen eten, luiers, kleding maar 
ook heel veel andere dingen komt brengen. Je brengt ook hoop, als deze mensen humanitaire hulp komen 
halen, zie je op hun gezichten verdriet en een gebrek aan hoop en droevige gezichten, maar na het 
ontvangen van een pakket, bidden, en pratend, is er een vonk in hun hart die geloof en hoop weer laat 
groeien. We vinden het mooi en waardevol als we het evangelie kunnen verkondigen en hen kunnen 
aanmoedigen hun hoop op God te stellen. 
Een keer kwamen we terug uit de buurt van Bahmoet. We hadden nog zo'n veertig kilometer te gaan naar 
Charkov. Vanwege een opgeblazen brug moesten we moesten een andere weg zoeken. We reden naar een 
dorp om een andere weg te zoeken en daar was een groep vrijwilligers van de baptistenkerk in Charkov die 
voedsel en kleding aan het uitdelen waren. We reden erheen en hielpen bij het verdelen van humanitaire 
hulp, omdat er veel mensen waren. Het was een dorp dat tijdens de Russische bezetting zwaar beschadigd 
was. We hadden nog een generator op de auto, gekocht door de Immanuëlkerk. We vertelden de jongens: 
‘We hebben een generator. Weten jullie iemand die een generator nodig heeft? Ze keken ons aan en 
konden het niet geloven. Ze vertelden ons dat ze hadden gebeden en gezocht naar een generator voor een 
pastor die vlakbij de Russische grens woont, niet ver van de stad Soemy. Alles bij hen was vernietigd en ze 
hadden echt twee dingen nodig: een kettingzaag en een generator die we beide aan hen hebben gegeven. 
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We namen altijd meer generatoren mee dan ons was gevraagd, omdat we wisten dat er altijd wel een 
mens of kerk in nood zou zijn. Het was God die de hele situatie regisseerde. 
 
Tijdens al deze reizen waren er veel moeilijke en prachtige verhalen. Soms ging midden in de winter ergens 
in Oekraïne een van onze bussen kapot, of de wielen. (Oekraïne heeft veel slechte wegen.) Meer dan eens 
hadden we het koud, waren we hongerig en moe, maar altijd zorgde God ervoor dat we onze bestemming 
bereikten en veilig naar huis terugkeerden. Elke keer zorgt God voor onze missies. 
 

 
 
De Immanuëlkerk in Barendrecht en de Maranathakerk in Rotterdam steunen onze hulpverlening sinds het 
begin van het conflict in Oekraïne. Dankzij hen en andere vrienden uit kerken in Nederland, die zich ook 
met heel hun hart inzetten om de mensen die op Oekraïens grondgebied wonen te ondersteunen, hebben 
we de noodzakelijkste producten, zoals voedsel, medicamenten, incontinentiematerialen, generatoren, 
dekens enz. naar Oost-Oekraïne kunnen brengen. Zolang de oorlog voortduurt, hopen we door te kunnen 
gaan met het brengen van hulp aan mensen in nood.” 
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Op de fair op 3 juni: 

Rommelmarkt 
Tweedehands boeken 

Tassen 
Speelgoed en grabbelton 

Groente & fruit (bestellen) 

Koffie, thee, taart 
Patat & snacks 

Poffertjes 
Bloemen 
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Achtergrondinformatie – bestemming opbrengst van de markt 
 

 

Interview met Oekraïense vluchtelingen 
____________________________________________________ 
 
 

Onlangs heeft een Barendrechts meisje een interview afgenomen bij Sofia en Polina, twee Oekraïense meisjes die 

met hun ouders naar Nederland zijn gevlucht. 
 

____________________________________________________ 

 

Hoe was jullie leven in Oekraïne voor de oorlog? 

Alles was goed. We hadden een mooi leven. We gingen naar school en de muziekschool  

 
Wat hebben jullie meegemaakt, gezien en gevoeld van de oorlog? 

Wij zaten de hele tijd in de schuilkelder. Daar hoorden we de bommen neervallen. Daarnaast was er heel 

veel geluid van de militaire vliegtuigen 

 

Hoe was dat voor jou om vanuit Oekraïne naar Polen te gaan? 

’s Ochtends gingen mijn ouders naar de winkel om eten in te kopen. Daarna zei mijn vader dat we snel 

onze eigen spullen moesten inpakken, want we zouden weggaan. We kregen echt een shock. Ik dacht dat 

het een slechte droom was. We hebben snel alles ingepakt. Toen heeft onze vader ons in de trein gepropt. 

Toen realiseerden we ons 'nu is het echt oorlog'. 

 

Hoe was het om met de trein naar Polen te reizen? 

In mijn slechtste dromen kon ik dit nooit bedenken. Ik moest alles verlaten. We hebben niet eens dag te 

zeggen tegen opa en oma. Dat was heel moeilijk om van alles afscheid te nemen. Ik was ook nog nooit in 

het buitenland geweest. Ik vond het eng en spannend dat we het onbekende tegemoet gingen. 

 

Waarover zijn jullie het meeste blij, dat je het hebt meegenomen uit Oekraïne  

Ten eerste... onze ouders. Want de meeste ouders zijn in Oekraïne gebleven. Heel veel vaders zijn aan het 

vechten. We zijn heel blij dat onze vader bij ons is. 

Ten tweede... onze kat. Met hem is het altijd heel gezellig. We zijn ook heel blij na zo'n lange reis nog hier 

gezond mogen leven. 
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Wat missen jullie het meest aan Oekraïne? 

Alles. We hebben veel familie en we missen onze stad enorm. Onze vrienden, onze school. Alles. Daar 

denken we heel veel aan. 

 

Mag ik jullie kamer zien? 

Ja, natuurlijk! 

Dit is onze slaapkamer  

 

Sliepen jullie in Oekraïne ook samen, of sliepen jullie apart? 

We hadden één kamer voor ons samen met een stapelbed, samen met onze kat 

Boven sliep ik met mijn kat en beneden mijn zus 

 
Komen alle spullen in jullie Barendrechtse huis uit Oekraïne of zijn ze nieuw? 

We konden maar heel weinig spullen meenemen. Het belangrijkste wat we meenamen zijn de spelletjes. 

Daar houden we heel erg van en natuurlijk een beetje van onze kleding. 

 

*********** 
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Tijdens de Fair voor Oekraïne is er een optreden van kinderkoor Singing Birds, dat bestaat uit Oekraïense 
kinderen die voor een deel als vluchtelingen in Nederland wonen. 
 
Het optreden is om 12:30 uur in zaal 2. 
 

 
 

 

 



19 

 
 



20 

 
 

Print deze kleurplaat uit, maakt er een mooie plaat van en lever deze in op de 

Fair en je ontvangt een presentje! 
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Steunt u ook het goede doel? 

Hartelijk welkom op de fair! 

 


